
                                                                                                                                                                 

    Protokoll fört vid styrelsemöte i Lagagården 2025-05-05

 
    Närvarande: Lennart R, Kerstin M, Monica N, Holger K, Bertil S,  
                         Lars-Bertil G, Ingegärd N.              
                     

1. Mötet öppnas.
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning för mötet.
Godkänns.                  

     3    Avstämning.
Vårfesten. Följde budget. Gästerna var nöjda.

     4    Föregående protokoll. 
           Godkändes och lades till handlingarna.

5  Information från.
  a)  Förbundet

         Månadsnytt. Omvärlden - Framtid och Välfärd. Här finns en artikel om hur 
            upprustningen av Sveriges skyddsrum fungerar.  
       b)  Distriktet.

Påminnelse om att motionstiden inför nästa årskongress är 1 april- 9 december.
Jubileumsfest på Gullbrannagården den 20 augusti. Avgiften är 200kr/person. 
Samlas in av varje avd för sig. Senaste anmälningsdag 14/8. Kommer SMS om 
hur man anmäler sig och betalar.

        c)  KPR (Kommunala pensionärsrådet)
             Protokoll finns på hemsidan. Nytt möte 8/5.

6  Verksamheter
    a) Medlemsmöte 7/5 

             Modevisning. Stort intresse.
             Information om vad som händer under sensommaren och hösten.
        b)  Danser. Rullar på. Sista dansen innan sommaren är 6/6.
         c)  Kvinnor kan. En aktivitet kvar den 15/5. Södra Århults Torv i Markaryd.
              Män kan. Avslutades med Bowling i Båstad.   
         d)  Resor  
              Turaresa med Tyco Brahe 17/9.
              Tysklandsresan 8/10. Inför resan anordnades en vinprovning med 
       Lars-Göran Nilsson. Trevligt att träffa resenärerna som ska åka med.
              Julmarknad Huseby den 11/11.
         e)  Höstens medlemsmöten. 6/8, 3/9,22/10 och 12/12. Planera underhållning.
      7   Medlemsfrågor. Antal medlemmar 4/5. 624st. Det finns 45 st 80-åringar i år.
.     8   Kassarapport.

      Ekonomin är god.
      Vi har fått ett lokalbidrag från kommunen på 1 683 kr. Lennart R har 
      skickat en skrivelse till Mattias Persson som är Laholms kommuns förenings-
      utredare.

      9   Kanslifrågor
           Finns inga.

SKPF avd 259 i Laholm



    

10.     Inkommen post.
11.      Övriga frågor
           Finns inga.  
12.      Nästa möte den 2/6–2025. Avslutas med arbetslunch. 
13.      Mötet avslutas.

      Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

.
     Ingegärd Nordenberg                           Lennart Rubensson
     Sekreterare                                           Ordförande.


